
Protokoll styrelsemöte ÖIK 19/8 2024 
 

Närvarande: 

Jessica, Marita, Annelie, Erik J 

1. Mötets öppnande 
 

2. Val av justerare väljs till Marita 
 

3. Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående mötesprotokoll gås igenom 
 

5. Aktuella mötesfrågor 
a) Inget speciellt från grönytegruppen. Emil D från fotbollssektion säger att 

fotbollsplanen är helt okej att spela på nu. 
 

b) 1:a september låses toaletterna utomhus som planerat och ventilationen i 
kiosken tas in. 
Lasse kommer att göra en lista på saker han anser behöver göras på 
anläggningen och sedan komma till ett styrelsemöte för att presentera idéer. 
Detta kommer ge ett bra underlag inför kommande fixardag till våren. 
 

c) Vi är positiva till att barn och ungdomar vill röra på sig och uppmuntrar till 
spontana aktiviteter. Vi bestämmer att detta kommer vara gratis och kommer 
lägga ut vilka regler och villkor som kommer gälla. Nyckel kommer finnas för 
utlåning av Martin Karlsson, Erik Julin och Annelie Davidsson. 
 

d) Ett möte med fotbollssektionen kommer att ske framöver, det är Jessica, Erik J 
och Annelie som kommer vara med på detta. 
Motionssektionen meddelar att ingen fortfarande nappat på att vara ledare för 
”idrottskul”. Nya fina redskap har köpts in. 
 

e) Det har fungerat bra i kiosken i sommar. Ett förslag är att sätta upp en lapp 
vilka tider som gäller just för den dagen. Och en förklaring till varför tiderna 
varierar dag för dag.  
 

f) Se punkt b). 
 



g) Vi pratar om hur vi kan marknadsföra privatuthyrning av hallen, en idé är att ge 
förslag på konkreta tider. Jessica skriver ihop ett förslag och lägger ut i våra 
sociala medier. 
 

h) Vi har fått förfrågningar från flera håll om vi har några ställplatser för husbilar 
vid ÖIK, Jessica tar frågan och kontaktar kommunen då det är deras mark.  
 

i) Vi kollar av våra tider för städningen i augusti. 

 
Övriga frågor: 
Efter omröstningen angående gym på ÖIK som Erik J gjorde, verkar många vara 
intresserade. Vi funderar och spånar idéer till nästa möte. 
Vi pratar lite om elljusspåret och det är mycket som behöver göras där, mer diskussion 
vid nästa möte. 
 

6. Nästa möte hålls på ÖIK 26:e september 18:30 
 

7. Mötet avslutas 
 
 

Vid protokollet: Annelie Davidsson 
Elektronisk signering görs av ordförande Jessica Trygg och justerare Marita Larsson 


